
SHP- kwartaalnieuws  2e kwartaal 2023. 
 
Het algemeen bestuur is bij elkaar geweest op 12 april en 13 juni, het platform op 24 april. 
 
Het DPO overleg vond plaats op 20 april. 
 
In het AB overleg van 12 april is er een evaluatie geweest over de achterban bijeenkomst 
van 28 maart.(zie kwartaalnieuws 1e kwartaal) 
Diny Peters heeft in een  PowerPoint presentatie over woningsplitsing en verkameren 
toegelicht wat het verschil is tussen verkameren en woningsplitsing. 
We hebben de voorbereiding van het DPO van 20 april en platformvergadering van 24 april 
besproken. 
Van een raadslid van de  PvdA was een schrijven binnengekomen over een nieuw 
Woonruimte-verdeelsysteem in de regio Amsterdam, waarvan hij onze mening graag wilde 
weten en of het in onze regio inzetbaar zou zijn. Het bestuur heeft het bekeken maar vindt 
dat een dergelijk systeem moeilijk te handhaven is en is van mening dat het huidige systeem 
van WoonService Regionaal op dit moment voldoet. 
 
In het AB overleg van 13 juni is het platformoverleg van 24 april geëvalueerd en de platform 
bijeenkomst van 3 juli voorbereidt met name de het gesprek wat daar gaat plaatsvinden met 
de wethouder van Wonen en Zorg. Verder is er gesproken over de ontwikkelingen binnen de 
corporaties. 
 
In de Platform bijeenkomst van  24 april heeft Karlijn Janssen van Brabant Wonen ons 
bijgepraat over een nieuw te ontwikkelen woonruimtevindsysteem Noordoost-Brabant. 
Harrie Windmüller van BW heeft nog enige uitleg gegeven over hoe de verschillende 
corporaties hier mee aan het werk moeten. 
Anke v.d. Made (Joost) heeft een presentatie gegeven over  Monitoring en doorontwikkeling 
WSR Urgentieregeling i.s.m. corporaties en legt uit waar men aan moet voldoen om in 
aanmerking te kunnen komen voor deze regeling. 
 
In het DPO van 20 april hebben Pauline Slaa van de gemeente en Sarie Sleenhof van Zayaz 
een presentatie gegeven over Duurzaamheid. 
Ineke van Roosmalen van  Brabant Wonen  en Veerle van Westen van de gemeente hebben 
een presentatie gegeven over De Monitor Prestatieafspraken 2022. 
 
Begin juni hebben verschillende leden van het platform een bezoek gebracht aan het T-Huiz. 
Dit huis in de Echternachstraat te ’s-Hertogenbosch is tot stand gekomen in samenwerking 
met Brabant Wonen, Brabant Zorg en het Koning Willem I college. 
Hier kun je zien hoe, met zorgtechnologische hulpmiddelen, je zo lang als mogelijk veilig en 
comfortabel thuis kunt blijven wonen. 
Inwoners van de regio kunnen een afspraak maken voor een bezichtiging. 
Zie  https://www.t-huiz.nl 
 
Bij Mooiland hebben ze het afgelopen jaar, samen met bewoners en partners, gewerkt aan 
het aardgasloos maken van het appartementencomplex Ortduynen op de Wethouder 
Schuurmanslaan. 
Het SHP kreeg een uitnodiging om 22 juni, samen met andere huurdersvertegenwoordigers, 
te komen kijken en te ervaren hoe dit duurzame project is opgestart, uitgevoerd en 
gerealiseerd. Enige bestuursleden hebben hier aan deelgenomen. 
We kregen een rondleiding door het complex en hebben in een woning kunnen kijken hoe 
een en ander er uitziet, waar een bewoner van de klankgroep vertelde over haar ervaringen 
en dat er in de besluitvorming rekening is gehouden met de wensen van de bewoners. 
Qua uiterlijk, comfort en energielabel is het pand enorme opgewaardeerd. 
 

https://www.t-huiz.nl/


  
  
28 juni vond in het 1931 Congrescentrum de Dag van het wonen plaats georganiseerd door de 
afdeling stadsontwikkeling Wonen en Grondzaken van de gemeente ’s-Hertogenbosch.  
Enige leden van het SHP hebben, samen met belangstellende c.q. belanghebbende uit 
diverse disciplines, hier aan deelgenomen.  
We zijn samen op zoek gegaan naar creatieve oplossingen voor de uitdagingen van morgen. 
De vraag was: waar zien we kansen voor verbetering en nieuwe samenwerking en wat 
betekent dat voor de overheid, maar ook voor onze organisaties. 

Na een uitleg door 4 sprekers over de Staat van de Bossche woningmarkt waren er 9 

deelsessies en kon men deelnemen aan 2 verschillende sessies, waarbij steeds de focus lag 

op een specifiek vraagstuk. 

Doel van de sessies was om te zoeken naar creatieve en innovatieve oplossingen, waarbij 

samenwerking en rolneming centraal stonden.   

Na afloop werd in een gezamenlijke bijeenkomst bekeken wat deze middag ons aan 

informatie heeft opgebracht, met als doel om in de toekomst hier iets mee te gaan doen. 

Een eerste impressie c.q. samenvatting die wij  ontvangen hebben van Veerle van Westen 

van de gemeente ’s-Hertogenbosch vindt je op onze site. 
 

 
 
 
Promotiefilmpje SHP staat op deze site onder “wie zijn wij”. 
 
Het  SHP heeft een Twitter-account. De moeite waard om u aan te melden. 
@SHP_DenBosch   
We hebben ook een facebook account. Je kunt je aanmelden via 
https://www.facebook.com/groups/580129242922578  
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